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    Premierul Victor Ponta a plecat, sâmbătă după-amiază, din Gara Craiova, în prima
cursă a trenului electric Hyperion, produs în acest oraş, el spunând că garnitura arată
mai bine decât orice alt tren din Franţa, Germania sau SUA.

  

           

  

   Premierul Victor Ponta  a ajuns la Craiova însoţit de Liviu Dragnea  şi Dan Şova, ei mergând
în Gara Craiova, unde sâmbătă după-amiază a plecat în prima sa cursă trenul Hyperion, primul
tren electric fabricat în România de către compania Softronic Craiova.

      

  

"Am promis în urmă cu o lună că vin şi facem primul drum cu un tren electric românesc,
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un tren care arată mai bine ca orice tren din Germania, Franţa sau America şi sunt
absolut convins că de la Craiova vor pleca foarte multe trenuri moderne. Am văzut că
facem şi locomotive, după 24 de ani, se fac trenuri de care suntem mândri şi eu o sa fiu
mândru să merg cu trenul făcut la Craiova, la Softronic, în toată Europa", a afirmat Ponta.
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